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I. Úvod 
 
Po obtížném období covidu se nám podařilo obnovit soutěže jak mládežnické tak pro dospělou kategorii.  
 

ČLENSKÁ ZÁKLADNA 
 

Severní Morava posílila svou pozici v rámci ČBaS a je to v současnosti oblastní svaz s nejvyšší členskou 
základnou. 
 

II. Hospodaření 
 
1)Hospodaření Severomoravského badmintonového svazu skončilo ve zdaňovacím období roku 2022 
v zisku a to ve výši 45 313,35,-Kč. 
O proti předchozímu období jsme navýšili výnosy o  130 827,- Kč. Dosáhli jsme celkových výnosů ve výši 
358 227,- přičemž 255 527 Kč byl příspěvek ČBaS SmBas na provoz. Ostatní výnosy ( členské příspěvky, 
poplatky, startovné) činily 102 700,-Kč. 
Náklady jsme měli v roce 2022 ve výši 312 913,65 ,- Kč, což je o 81744,65 Kč, což je o 81 745 Kč více než 
v roce 2021. Navýšili jsme podpory pořadatelům soutěží družstev,dále jsme podpořili pořadatele 
postupových, krajských přeborů a dětských turnajů.  Vyplatili jsme  odměny za vedení webu, svazu a STK. 
Vypravili jsme dvě výpravy (Olomoucký a Moravskoslezský výběr) na celostátní výběry U13 a výběr 
Severomoravské oblasti U11 do Českého Krumlova.  Pořídili jsme putovní pohár pro soutěž družstev žáků. 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



 
 
 

2) Výpočet podpory oblastem na základě licencí a činnosti. Pro rok 2023 podpora SM Oblasti 259600,-Kč 
 

 
 
 

IV. Zpráva o sportovní a školitelské činnosti 

1.Výsledky hráčů za rok 2022 

Družstva 

a) Extraliga 2022/2023 

3. B.O.Chance Ostrava   

7. Klimkovice 

b) 1.liga 



 

 

c) 2.liga 

Z 2.ligy postoupil do baráže o 1. Ligu tým BK Kopřivnice, ve které sice neuspěl, ale následnou částečnou 

reorganizací velmi pravděpodobně postupuje do 1.ligy. Blahopřejeme. 

 

 

 

d) 3.liga 



Vítězem se stal  S.K. P.E.M.A. Opava . Blahopřejeme. 

 

 

e)Baráž o 2.ligu 

Seznam postupujících bude znám až po oficiálním schválení postupujících do 1.ligy a extraligy.  

 

 

f) MČR 

DRUŽSTEV DOROSTU 

3. TJ SOKOL Klimkovice 



Turnaje se zúčastnili BA Olomouc a BK Kopřivnice 

g) MČR DRUŽSTEV ŽÁKŮ 

Bronz získalo družstvo BA Olomouc, zúčastnili se TJ Orlová Lutyně, SK Vitality Slezsko a TJ Sokol Klimkovice 

h) Krajský přebor žáků 

 

 

 

 

 

 

 



Individuální národní soutěže 

 

 

 

 

 

 

 

3. Individuální mezinárodní soutěže 



Na řadě mezinárodních turnajů startovali hráči naší oblasti a dosáhli významných úspěchů.  

Nejúspěšnější juniorskou hráčkou byla Kateřina Osladilová. 

V kategorii dospělých Tereza Švábíková. 

 

4. Reprezentace ČR 

 

Na ME U15 nebyl nominován z naší oblasti nikdo. 

Na ME U19  a MS U 19 byli nominováni Kopřiva, Osladilová 

Na ME dospělých se kvalifikovaly Švábíková,Tomalová. 

V kvalifikaci družstev dospělých na ME smíšených družstev nastoupila Tereza Švábíková a Kateřina 

Tomalová. 

 

a) V současné době máme v reprezentaci dospělých  Terezu Švábíkovou, Kateřinu Tomalovou, Tallu Van 

Coppenole. 

V kategorii U23 Kopřiva Dominik 

V kategorii U19 Osladilová Kateřina, Benišová Petra 

V Kategorii U17 nikdo 

V Kategorii U15 Valášek, Majerová 

b) Na ME U17 byly nominovány a turnaje se zúčastnily Kateřina Osladilová TJ Sokol Klimkovice a Petra 

Benišová BK Kopřivnice. 

5.Pořádaní akcí 

a) MČR U11 Vitality Slezsko 

b) MČR U15 družstev Vitality Slezsko 

c)  MČR U19  Český Těšín 

d) MČR  U13 Vitality Slezsko 

e) Badmintonová konference Olomouc 

f) Školení rozhodčích leden 2022 Český Těšín 

g) Školení trenérů  Coach level One a III.třídy – Olomouc, Karviná 

h) Školení trenérů IV.třídy Vendryně 

 

 



 

V. Síň  slávy 

 

1)Výkonný výbor SmBas svým rozhodnutím ustanovil zřízení Síně Slávy Severomoravského 

badmintonového svazu a za rok 2022 zvolil jako první členy této síně slávy tyto osobnosti: 

Luděk Židek 

Jan Tobola 

Jiří Pavelka 

Za rok 2023 očekáváme návrhy klubů z naší oblasti. Za kalendářní rok 2023 navhuje VV zvolit další tři 

osobnosti. 

VI.Vznik a podpora Krajské akademie 

1)Předseda SmBaS navrhuje vznik Krajské akademie a navrhuje podpořit její vznik finanční podporou 

ve výši zisku z roku 2021 a to 40.000,-Kč. Jedná se o podporu pravidelné tréninkové činnosti a soust 

ředění talentované mládeže.  

2) Žádosti o dotaci na provoz Krajské akademie musí podat Moravskoslezský a Olomoucký 

badmintonový svaz samostatně. 

 

VII. Návrh na  postup při nominování na VH ČBaS 

 

Předseda SmBaS navrhuje při volbě delegátů na VH ČbaS používat tento postup: 

Přednostní právo ve volbě delegátů má předseda oblasti + 1 člen STK. 

 

 

 
 
 
 
 


